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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

W związku z Pana odpowiedzią IK.0003.44.2021.VII na moje pismo prawie sprzed roku, proszę o poinformowanie mnie
jak  sprawy  zostały  rozwiązane?  Czy  fotopułaki  w  Lasu  Złotoryjskim  już  są  zainstalowane?  Czy  odpady  zostały
posprzątane?
Mieszkańcy ciągle informują mnie o podrzucaniu w tych miejscach odpadów. 
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